
 
 

Bestyrelsesmøde 
Referat og dagsorden  

 (Onsdag den 08. januar kl. 18.30, Gammel Hellebæksvej 63, Helsingør Hallerne) 
 
Deltagere: Bestyrelsen samt svømmeskoleleder Mia Skov 

 
Fraværende: ingen 
 
Dagsorden: 
 

1. Godkendelse af dagsordenen 
- Dagsordenen blev godkendt af alle 

 
 

2. Status på ønskerne om tilbagebetaling af kontingent (Mia)  
- Svømmeskoleleder Mia Skov oplyser, at alle har fået mail retur på deres 

anmodning om tilbagebetaling af kontingent. Det er lidt over halvdelen af 
865 medlemmer der har bedt om deres kontingent retur. Resten gemmer 
deres Kontingent til næste sæson. Formand Troels går videre med tallet til 
kommunen, som bestemmer størrelsen på det endelige lån. 

 
3. Status på samarbejdsaftale med Hørsholm Svømmeklub (Troels) 

- Formanden Troels fortæller om indgået samarbejde med Hørsholm omkring de 
tilbageværende Konkurrencesvømmere. Der er ca. 15 tilbage. Disse svømmere 
betaler fortsat deres kontingent og vil fremover modtage undervisning sammen 
med Hørsholm. Hørsholm står i den samme situation som os da deres Svømmehal 
også er lukket grundet renovering. Bestyrelsen og Mia er glade for at børnene kan 
fortsætte deres træning i klubben. 

-  
4. Plan for overdragelse fra den tidligere bestyrelse (alle) 

- Jonas, Jesper og Eileen fra den tidligere bestyrelse inviteres til et 
overleveringsmøde hvor de kan videregive vigtige informationer. 

 
5. Fremtidens “Helsingør Svømmeklub” - hvordan griber vi det arbejde an? (alle) 

- Svømmeskoleleder Mia Skov gennemgik en lang liste med udviklingsopgaver, som 
skal laves frem imod genåbningen af klubben. En enig bestyrelse støtter op 
omkring Mia og hendes ideer og arbejde. Bestyrelsen mener, at det er en god 
måde at bygge Fremtidens Helsingør Svømmeklub. Bestyrelsen vil hjælpe Mia 
med opgaverne. 

 
6. Evt. 

- Der blev talt om fremtidens kommunikation ud til medlemmerne 
 

 
 

 



 
 


